

Title (en)

Device for placing in position and tightening a flexible structure around a limb.

Title (de)

Vorrichtung zur Aufstellung und Spannung einer flexiblen Struktur um ein Glied herum.

Title (fr)

Dispositif de mise en place et de serrage d'une structure souple autour d'un organe.

Publication

EP 0276592 A1 19880803 (FR)

Application

EP 87402727 A 19871202

Priority

FR 8618252 A 19861223

Abstract (en)

Fastening device for a flexible structure, comprising at least one fastening strap (3), located on one of the edges of the flexible structure (2) and forming an integral part of the latter, and at least one projection (6), arranged on the outer face of the said flexible structure, for fitting at least one rigid closure buckle (5), the said strap(s) and projection(s) being produced, by moulding or moulding-on of the flexible structure, from at least one polymer composition with a hardness greater than or equal to 50 units IRHD. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de fixation pour structure souple, caractérisé en ce qu'il comporte au moins une sangle d'accrochage (3) située sur l'un des bords de la structure souple (2) et faisant partie intégrante de celle-ci et au moins un bossage (6), disposé sur la face externe de ladite structure souple , pour le montage d'au moins une boucle rigide de fermeture (5), lesdits sangle (s) et bossage(s) étant réalisés, par moulage ou surmoulage de la structure souple, à partir d'au moins une composition polymérique de dureté supérieure ou égale à 50 unités DIDC.

IPC 1-7

A44B 11/00; A44B 11/24; A44B 11/04

IPC 8 full level

A44B 11/00 (2006.01); **A44B 11/04** (2006.01); **A44B 11/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44B 11/00 (2013.01); **A44B 11/04** (2013.01); **A44B 11/24** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1139180 A 19570626 - AMMAFOCO
- [A] FR 1182862 A 19590630
- [A] US 1756038 A 19300429 - SHWAYDER BENJAMIN H

Designated contracting state (EPC)

BE ES FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2608693 A1 19880624; FR 2608693 B1 19890324; EP 0276592 A1 19880803

DOCDB simple family (application)

FR 8618252 A 19861223; EP 87402727 A 19871202